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Skema til indmeldelse af forslag til tema og spørgsmål til 

Københavnersamlingen 2024 

Spørgsmål til besvarelse 

Titel på tema: Begrænsning af den gennemkørende trafik på Nørrebro 

 

Beskriv baggrunden og lokaludvalgets motivation for at udvælge dette tema:  

Der har gennem mange år været et lokalt ønske om at mindske den gennemkørende tra-

fik på Nørrebro. Det vil Nørrebro Lokaludvalg gerne sætte fokus på via en borgersamling 

om trafikken i bydelen.  

 

Hvilke konkrete spørgsmål/problemstillinger ønskes der svar på fra Københavnersam-

lingen? 

Angiv op til 5 overordnede spørgsmål, gerne i prioriteret rækkefølge: 

1. Hvordan kan man mindske den gennemkørende trafik på Nørrebro  

2. Hvilke trafikale løsninger kunne være relevante  

3. Hvordan kan en begrænsning af den gennemkørende trafik give mere plads til cyk-

lisme og fodgængere i bydelen. 

4. - 

5. - 

Har temaet eller delelementer heraf tidligere været politisk behandlet: 

 

Ja:    X    Nej:            Hvis ja – angiv oplysninger nedenfor. 

 

Den gennemkørende trafik på Nørrebro har helt eller delvist været behandlet politisk i 

forbindelse med: 

 

- Trafikplan Indre Nørrebro 

- Trafiksikringen af Rantzausgade 

- Stefansgade - forsøg med grøn trafikvej 

- Begrænsningen af trafikken på Nørrebrogade  

 

Tidspunkt for den seneste politiske behandling af sagen:  

Forsøg med grøn trafikvej samt ændringer i Trafikplan Indre Nørrebro blev behandlet på 

TMUs møde den 25. april 2022. Trafikplan Indre Nørrebro blev politisk godkendt i 2016. 

 

Angiv det fagudvalg, hvor sagen blev behandlet:  Teknik- og Miljøudvalget 

 

https://www.kk.dk/borger/parkering-trafik-og-veje/trafik-og-veje/stefansgade-forsoeg-med-groen-trafikvej
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Københavnersamlingens anbefalinger lanceres i efteråret 2024. Angiv i hvilket fagud-

valg I forventer, at de behandles, og hvordan anbefalingerne passer ind i fagudvalgets 

øvrige arbejde på området: 

Relevant fagudvalg: Teknik- og Miljøudvalget 

 
Timing ift. fagudvalgets øvrige arbejde:  
 
Temaet passer ind i det overordnede arbejde for en klimavenlig hovedstad i tråd med 
KPS23, herunder dilemma om hvordan fremtidens mobilitet ser ud i byen med plads til 
mere kollektiv transport, cyklisme, gang og mulighed for fortsat at køre i bil i byen.  

 

Angiv temaets eventuelle overlap/samarbejdsflader med andre fagudvalg: 

- 

 
 


